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Personnel 
 
Manu Gesseney, sax alto  
Gabriele Pezzoli, piano 
Cédric Gysler, doublebass  
Francesco Miccolis, drums 
 
Credits 
 
Co-produced by RSI Radiotelevisione svizzera  
Recorded @ RSI Studio 2 by Lara Persia 
Mastering by Andrea de Bernardi 
 

 
 Tracklist 

 
1. Libellunatique (C. Gysler) – 6:02 
2. Survenir (C.Gysler) – 6:42 
3. Beautifool (Quantact) – 5:16 
4. No Wonder (G. Pezzoli) – 4:56 
5. Kramanie (C. Gysler) – 6:09 
6. Cachaos (C. Gysler) – 3:35 
7. Dark Behind (G. Pezzoli) – 5:34 
8. Brise (C. Gysler) – 5:21 
9. Ad Libithium (Quantact) – 2:15 
10. De suite (C. Gysler) – 5:03 

 

 
 
Quantact est un quartet de jazz créé en 2018 par le contrebassiste lausannois Cédric Gysler pour une carte 
blanche de l’AMR à Genève, avec le saxophoniste genevois Manu Gesseney, le pianiste Gabriele Pezzoli de 
Locarno et le batteur Francesco Miccolis, aussi de Locarno mais vivant à Lausanne. 
 
Le disque a été enregistré en septembre 2022 en co-production avec RSI Radiotelevisione svizzera – Rete 
Due à Lugano. La musique a été composée pour ce projet, jazz actuel avec des moments très écrit et des 
moments libres comme des électrons. 
 
// 
 
Quantact is a jazz quartet formed in 2018 in association with the AMR in Geneva by double bassist Cédric 
Gysler from Lausanne, saxophonist Manu Gesseney from Geneva, pianist Gabriele Pezzoli from Locarno and 
drummer Francesco Miccolis, also from Locarno but living in Lausanne. 
 
The album was recorded in September 2022 and co-produced by RSI Radiotelevisione svizzera – Rete Due 
in Lugano. The music composed and performed by Quantact falls in the realm of contemporary jazz, blending 
intense compositions with free-moving moments. 
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